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PREGUNTES AL PLE MARÇ 2024 
 
 
PREGUNTA 1 
 
Nom Miquel Madrigal  
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Per què es permet que els vehicles aparquin a la Riera de Sant Cugat fins al carrer 
Dàlia tot i estar senyalitzat que està prohibit aparcar? 
 
PREGUNTA 2 
 
Nom Javier Calvo  
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Pel senyor Iruela: 
Per què creu que la AV de Can Sant Joan demana una biblioteca millor?  És poca 
sensibilitat a la igualtat d’oportunitats o una obsessió seva lo del camp de bifurca?  
Creu honestament que més obres faran una societat millor o li donaran més vots?  
 
Pel senyor Garrido:  
Si els sous dels funcionaris públics de l’ajuntament no han pujat en el seu mandat el 
que pujava la vida vol dir que l’ajuntament està en fallida?  
 
Per la senyora Dámaris:  
És possible publicar les respostes als ciutadans que es formulen al ple presencialment 
per incentivar la participació i la transparència?  
Podeu publicar l’agenda del coordinador general com alt càrrec?  
Com a responsable de mobilitat va escoltar la meva proposta referent a la cooperativa 
som mobilitat? Serà possible que a Montcada arribi carsharing? Motosharing? 
Bicisharing?  
 
Pel senyor alcalde: 
Aquest equip de govern socialista està disposat a canviar noms de carrer de la ciutat 
del moviment obrer per estar encara més orgullosos del nostre poble?  
 
Pel regidor Carandell: 
L’origen de Montcada i la seva història tenen que veure amb Fraga Montcada de l’ 
horta i la creació de la nació.  
Els ciutadans de Montcada estarem orgullosos de la història del nostre castell o farà 
com Felip V e intentarà eliminar el catalanisme combatent?  
 
Per la senyora Campos  
Quina és la posició del seu grup en relació al tractament institucional de la història i 
com es tracta lo del cementiri?  
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Per la senyora Mar Sempere  
amb relació a les barraques i serveis socials la seva sensibilitat social és la de la 
esquerra per ser rigorosos TMB es pot afegir que l’empobriment el provoca les rendes 
del treball i el capital e instar al jovent a sindicar-se ja que el repartiment de la riquesa 
és major en societats amb alta afiliació  
 
Pel senyor Zambrana  
Que li sembla la celebració del any Estellés a la biblioteca del poble ja que el valencià 
és un idioma a part del nostre?  
 
Per la senyora Tort  
El 95%de les llengües desapareixen, el que no desapareix és la dignitat i la forma de 
desaparèixer, la seva sensibilitat cap al catalanisme és compartit, prego que es 
denunciï que la Montcada de Valencia rebi atacs catalanòfobs amb la campanya 
d’eliminar la denominació en català i podria aquesta població estar agermanada amb 
Montcada i Reixac?  
 
Per tots els regidors  
preguntar si són conscients que l any 1800 el 99% de la població parlava només català 
i que és l’únic idioma propi del territori i si actuen amb conseqüència i fan del ple un 
espai catalanoparlant o només volen quedar bé per guanyar suports i fan que cada 
cop menys persones estimin la llengua. Es possible que donin el seu suport a un partit 
polític que vol presentar-se a les eleccions en forma d’aval encara que no sigui la seva 
opció? Es consideren demòcrates o partidistes 
 
PREGUNTA 3 
 
Nom AAVV MONTCADA CENTRE 
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
A finals de l’any passat es va constituir la nova junta de la indicada Associació, 
aleshores vàrem demanar una reunió amb l’ajuntament, qui va facilitar la data del 15 
de gener a les 17h per atendre’ns.  
 
El motiu de la mateixa era la nostra presentació i exposar una sèrie de queixes 
rebudes per part del nostres associats, relacionats amb incompliments, manques i 
deficiències observades en distintes ubicacions del centre del municipi.  
 
Vam ser atesos per la tinent d’ alcalde, tres regidors i un tècnic, als quals se’ls va 
detallar els sis punts principals exposats per els nostres socis, rebent per part dels 
membres de govern presents les explicacions pertinents i el compromís de donar una 
resposta per escrit a las demandes plantejades per l’Associació, la qual cosa encara 
no s’ha produït a dia d’avui.  
 
És per aquest motiu que aprofitem l’oportunitat de participar a les “preguntes al ple” 
per demanar una resposta a aquelles dues primeres demandes en el ple i un plaç per 
cadascun de la resta de punts exposats en el document facilitat.  
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Els veïns i veïnes que vivim al centre entenem que mereixem com a mínim una 
resposta a les nostres demandes. Gràcies per la seva atenció.  
 
A respondre:  
 
1- Per què no es fa el seguiment del compliment de l’ordenança municipal que regula 
la col·locació de cartells i pintades sobre elements urbans, façanes, arbres, ponts, 
etc.? Veure l’estat del C/Major, faroles, elements urbans, façanes, passarel·la Ripoll, 
passos subterranis en general...  
 
2- Per què no es fa seguiment del compliment de l’ordenança municipal sobre animals 
de companyia en els carrers, voreres, façanes, zones enjardinades, parcs infantils?. 
Estat C/ Guadiana, Clavell, Avda. Ribera i parcs infantils i en general qualsevol carrer 
del centre. Montcada i Reixac, a 24 de març de 2024. 
 
PREGUNTA 4 

 

Nom AVV Can Sant Jaon 
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Hola!  
A la Junta de Govern de l'Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), del 23 de maig de 
2023 es va aprovar el projecte de rehabilitació de l'Hotel d'Entitats de Can Sant Joan, 
amb un pressupost de 1.249.371€. Es va presentar a les entitats i el veïnat com a 
FASE 1. La millora i dignificació d'aquest equipament és molt necessària. I, per tant, 
una obra molt encertada. És una demanada veïnal des de fa molt de temps.  
 
En aquest sentit, voldríem preguntar:  
 
- En quin moment es troba el projecte de rehabilitació?  
- Ja s'ha fet la licitació?  
- Quina és la data aproximada d'inici de l'obra?  
Gràcies pel seu temps. 
 
PREGUNTA 5 
 
Nom Jaume Aregall  
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Voldria saber si al Pla director de clavegueram s'ha previst, o es pot encara preveure, 
alguna actuació que eviti una inundació com la que vam patir al final del carrer Nou de 
Terra Nostra el 18 de desembre de 2020, quan els dos únics embornals a banda i 
banda del carrer en aquell punt es van embossar i no van ser suficients per empassar 
tota l'aigua que baixava pel carrer que, alhora, es va trobar amb el camí de ribera de la 
riera de Sant Cugat fent de rampa que no permetia l'evacuació de l'aigua cap a la riera 
(ja que la inclinació del camí És contra el mateix carrer, fent un efecte de lletra "V").  
Gràcies! 
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PREGUNTA 6 
 
Nom Mireia B 
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
Ara que esteu aplicant mesures per evitar deslligar els gossos en espais públics al 
centre de Montcada, proposareu i implantareu també algun espai per gossos (pipican) 
al centre?  
No pot ser que l’únic pipican estigui al Parc de la Llacuna, com podeu comprendre és 
inviable que una persona que viu a la plaça de l’Ajuntament hagi d’anar caminant amb 
el seu gos fins allà quan podríem tenir algun espai adequat aquí al centre, com per 
exemple, al final de la Carretera Vella, en l’espai amb sauló i plàtans; un espai en 
desús, només utilitzat per fer botellots 
 
 
PREGUNTA 7 
 
Nom Manolo Ceacero  
 
Formula la teva pregunta al Ple municipal 
Quiero poner una queja por el comentario realizado por el Sr Jordi de ERC en las 
redes sociales, sobre la procesión de la Virgen de los Dolores, ya que en ella íbamos 
de todos los colores y cada uno de su padre y su madre. Y todo el apoyo a la 
corporación que estuvo en la procesión con la cofradía, entre ellos el Sr Alcalde, el 
Mosén Joan y más participantes. Sobraba el comentario del NO-DO y el Sr Berlanga 
Muchas gracias. 
 


